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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia je na plaváreň. V mesiaci marec som si všimol, že asi rómski občania vynášali 

z budovy rôzne porozbíjané dosky skríň, políc, dreveného odpadu. Chcel by som sa spýtať, 

mám tu aj niektoré dátumy 19.3., to bolo v dosť veľkom počte, či to bol už vyradený majetok 

mesta, alebo je tam ešte vo vnútri plavárne dajaký majetok mesta, ktorý treba vyradiť. To je aj 

otázka zároveň na pána kontrolóra mesta Trebišov, či bol oboznámený s takýmto vyradením. 

Zrejme tam tie skrine už boli poškodené natoľko, že z nich už nebolo nič, ale i tak, či došlo 

k vyradeniu tohto majetku.  
 

Ing. Timečko: 

Čo sa týka plavárni, ten materiál, ktorý bol nejakým spôsobom vynášaný, to je už prakticky 

materiál  po odpise a poprípade, v podstate možno viac vám povie pán Ing. Michalko, lebo on 

dozoruje tú stavbu. 

 

Ing. Michalko: 

Tak, čo sa týka plavárne, tak tam ten majetok tak, jak pán vedúci spomínal, že bol odpísaný. 

Vlastne tento majetok treba stamadiaľ dať preč, lebo sa tam robia rekonštrukčné práce, takže 

vlastne ten majetok tam aj zavadza. Momentálne, keď chcete vedieť, teraz sa tam robia 

osekávacie práce  v jednotlivých častiach, bude sa ďalej pokračovať s rekonštrukciou 

plavárne.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 


